
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 21. april 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 358
Hvordan vil ministeren sikre sig, at alle kommuner overholder lovgivningen i
forhold til at kunne sikre mennesker med handicap et botilbud? Vil ministeren
indhente en redegørelse fra Esbjerg Kommune, som ifølge JydskeVestkysten
lader mennesker med handicap stå på venteliste i op til 10 år? Og mener mi-
nisteren, at Esbjerg Kommune lever op til intentionerne i lovgivningen?
Der henvises til følgende artikler i JyskeVestkysten: ”Esbjerg Kommunes ven-
teliste er på kant med loven” (den 21. april 2017), ”Mors nødråb til politikere:
Vi har brug for hjælp” (den 18. april 2017) og ”Handicappede i Esbjerg venter i
årevis på et botilbud” (den 18. april 2017).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 2. maj 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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